

HAWAIIAN GARDENS CONDOMINIUM INC.

BUILDING ELECTION 

BETWEEN NOVEMBER 16th, 2023 AND NOVEMBER 29th, 2023

- Condo owners are invited to submit their candidacy as a member of the BOARD OF DIRECTORS of each building prior to november 9, 2023
- An owner wishing to include an information document can do so when submitting the application form.
- The 5 candidates receiving the majority of votes, if applicable, will be elected.
- The Board of Administration requires five (5) directors. The other applicants can be considered alternates.

Candidates must submit their interest by submitting their candidature to our president, Aurele Beaugard as describe in the "Candidacy application form"

ÉLECTION DANS CHAQUE ÉDIFICE 

ENTRE LE 16 NOVEMBRE 2023 ET LE 29 NOVEMBRE 2023.

- Les propriétaires sont invités à soumettre leur candidature comme membre potentiel du CONSEIL D'ADMINISTRATION de notre édifice avant le 9 novembre 2023.
- Un(e) candidat(e) désirant inclure un dossier d'information peut le joindre à son formulaire de mise en candidature
- Les 5 candidats(es) recevant la majorité des votes, lorsque requis, seront élus(es)
- Le Conseil d'Administration est formé de cinq (5) directeurs et les autres candidats, s'il y a lieu, peuvent agir comme substituts.

Les candidats(es) intéressés(es) à soumettre leur candidature doivent la soumettre à notre président Aurèle Beaugard tel que décrit dans le formulaire « Mise en candidature »